
 

 

SA.0002.7.2011       

 

 

Protokół nr X/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 27 lipca 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, 

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny Powiatowy Jerzy Sikora, Jarosław Bodak 

- ASP. Robert Pawelski 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

 

Ad.1. Otwarcie X sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1000 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wystąpienia gości 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 6.1. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

 6.2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021 

 6.3. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

7. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

9. Wolne wnioski. 

10. Informacje i komunikaty. 

11. Zakończenie X sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 
Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zawnioskował, o dodanie do porządku obrad punktu: 

Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad, 

został on przyjęty jednogłośnie i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wystąpienia gości. 

5. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 
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6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7.1. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

 7.2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021 

 7.3. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

10. Wolne wnioski. 

11. Informacje i komunikaty. 

12. Zakończenie X sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 
Ad.4. Wystąpienia gości. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar oraz Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec 

pogratulowali ASP. Robertowi Pawelskiemu awansu zawodowego. 

 
Ad.5. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że 

przed sesją odbyło się posiedzenie komisji. Przewodniczący poinformował, że 

w oponowanych zmianach znalazły się zwiększenia budżetu Gminy o kwotę – 102 694,00 zł, 

a które składają się otrzymane dotacje w kwotach:  50 944,00 zł na „Oświatę i wychowanie” 

oraz 51 750,00 zł na wydatki majątkowe w dziale „Transport i łączność”. Zmiany te 

spowodowały zwiększenie wydatków budżetu Gminy o kwotę 50 944,00 zł, 

a w konsekwencji zmiany kwot budżetu Gminy po stronie dochodów i wydatków na rok 

2011. W Załączniku nr 3, Wójt Gminy natomiast zaproponował wprowadzenie nowego 

zadania, które zostało wymienione w poz. 18 załącznika nr 3 Uchwały Budżetowej Nr 

III/14/10 z dnia 29 grudnia 2010r. jako „ Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych – ul. Jaworowa w Goleszowie” na kwotę 126 000,oo zł oraz zmniejszenie o taka 

kwotę zadania wymienionego w poz. 16, tego samego załącznika – „Remonty kapitalne dróg 

gminnych”. Kolejno Wójt Gminy wyjaśnił przyczyny takich zmian.  

W 2009 roku Gmina zgłosiła do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych - 

drogę Jaworową w Goleszowie. W roku bieżącym Gmina otrzymała pisemną informację 

z Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach o przyznaniu środków na wykonanie tego zadania. 

Całość zgłoszonego zadania opiewała na kwotę 126 000, 00 zł , a z Wojewódzkiego 

Funduszu Gmina może otrzymać do 42 %, lecz nie więcej niż 51 700,oo zł. W związku z tym 
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zaproponował wprowadzenie tego zadania do budżetu, poprzez zapis w pozycji 18 

wspomnianego załącznika i zabezpieczenie potrzebnej kwoty - 126 000,00 zł,  poprzez 

zmniejszenie środków na remonty kapitalne dróg w roku bieżącym.  

- Jednocześnie Wójt poinformował, że w związku z zniszczeniami infrastruktury drogowej na 

terenie Puńcowa, spowodowanej majowymi opadami, Gmina wystąpiła do Urzędu 

Wojewódzkiego w Katowicach ze zgłoszeniem takiego stanu. Do dokonania wyceny 

powstałych szkód powołana została specjalna komisja. Szkody zostały oszacowane na kwotę 

ponad 800 000,00 zł. W tym wypadku Gmina może ubiegać się o dotację w wysokości 80% 

pod warunkiem, że zostanie to pozytywnie zaopiniowane przez przedstawiciela Urzędu 

Wojewódzkiego, który w najbliższym czasie ma zjawić się w Goleszowie.  Jednocześnie  na 

zadanie to należałoby zabezpieczyć również środki w bieżącym budżecie Gminy. W związku 

z tym Wójt zaproponował aby zrezygnować w roku bieżącym z realizacji zadania „remonty 

kapitalne dróg gminnych”, a w zamian za to, w przyszłym roku, na te same trzy sołectwa 

przeznaczona zostanie kwota 400 000, 00 zł, a dotychczasowe środki z tego zadania zostały 

przeznaczone na  nadzwyczajne remonty  w Puńcowie.  

W trakcie dyskusji członkowie Komisji nie godzili się na tak daleko idące zmiany, 

a w szczególności likwidację przyjętego w budżecie Gminy zadania pod nazwą „Remonty 

kapitalne dróg gminnych”. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wniesionych propozycji Wójta 

Gminy, zmian w budżecie Gminy na rok 2011 oraz propozycji radnych:   

1. W sprawie zmniejszenia nakładów na „zadanie 16” załącznika nr 3 Uchwały 

Budżetowej Nr III/14/10 z dnia 29 grudnia 2010r. – „ Remonty kapitalne dróg 

gminnych”, zgodnie z propozycją Wójta --- o 126 000, 00 zł – w trakcie 

głosowania oddano „0” głosów.  

2. W sprawie wprowadzenie nowego zadania „nr 18”  określonego w załączniku nr 3 

Uchwały Budżetowej Nr III/14/10 z dnia 29 grudnia 2010r. jako „ Modernizacja 

drogi dojazdowej do gruntów rolnych – ul. Jaworowa w Goleszowie” – komisja 

pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała tą propozycję.  

3. W sprawie zabezpieczenia środków na realizację zadania „ nr 18 - Modernizacja 

drogi dojazdowej do gruntów rolnych – ul. Jaworowa w Goleszowie”  i zdjęcia 

potrzebnej kwoty 126 000,00 zł z „zadania 1” załącznika nr 3 Uchwały 

Budżetowej Nr III/14/10 z dnia 29 grudnia 2010r. -   Budowa wodociągu 

w Goleszowie” – komisja 5 głosami przyjęła tą propozycję, przy 2 głosach 

wstrzymujących.  
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4. Przewodniczący Komisji podał pod głosowanie cały projekt 7.1 w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2011 pod głosowanie.  

- za przyjęciem uchwały wraz z zaproponowanymi zmianami, komisja przyjęła 4 

głosami, przy 3 głosach wstrzymujących się.  

 
Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że do biura Rady wpłynęła jedna 

pisemna interpelacja od radnej Ludwiki Czyż, interpelacja stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

Radny Bogusław Konecki zapytał o interpelację w sprawie oznakowania drogi 

w Dzięgielowie i drogi w Cisownicy w stronę kamieniołomu. 

Radny Krzysztof Kohut zadał ponownie następujące pytania: 

1. Czy któraś ze szkół w naszej gminie przystąpiła do projektu systemowego 

„Indywidualizacja  procesu nauczania”. 

2. Ile wniosków na pozyskanie funduszy unijnych zostało złożonych przez gminę 

i jakie zostały zrealizowane. 

3. Pytanie do radnych powiatowych: kto kontroluje firmę, która wykasza pobocza – są 

one wykoszone poniżej krytyki. 

4. Dlaczego wyremontowana droga powiatowa w Kozakowicach nie ma pełnego 

wymiaru 6m. 

5. Czy zrobiono coś w sprawie złożonej już interpelacji dotyczącej remontu pobocza 

przy ul. Wolności w Goleszowie (od przejazdu kolejowego do skrzyżowania 

z ul. Dworcową). 

6. Kiedy zostaną wycięte samosiejki przy ul. Przemysłowej w Goleszowie do 

ul. Dra A. Cinciały. 

7. Radny poinformował, że na drodze powiatowej obok Firmy Metalplast po opadach 

deszczu na całej powierzchni drogi tworzy się rozlewisko. Randy zapytał, czy 

zostanie zrobione coś w tej sprawie. 

8. Kiedy zostanie wyburzona wiata p. Harwota przy składzie opałowym w Goleszowie. 

Radny Leonard Musioł poinformował, że w Puńcowie na ul. Długiej załatano dziurę, ale po 

pierwszym deszczu znowu została wypłukana. 

 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję 

powrócili wszyscy radni. 
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Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7.1. zmian budżetu Gminy na 2011 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały ze zmianami omówionymi w punkcie 5 

porządku obrad. Opinia Komisji Finansów i Inwestycji stanowi załącznik nr 5 do nin. 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 55/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 8 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 5 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

 

 7.2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 56/2011 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów 

na lata 2011-2021 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

 7.3. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

Przewodniczcy Rady Dariusz Orawiec przedstawił propozycje składu zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników: 

- Ludwika Czyż 

- Janina Wantulok 

- Czesław Joniec. 

Zaproponowani kandydaci zostali przyjęci jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 57/2011 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  

 

8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora udzielił następujących odpowiedzi: 

- tablice informujące o wysokości mostu w Dzięgielowie zostaną umieszczone na przełomie 

sierpnia i września, 

- remont ul. Wolności w Goleszowie wymaga oprojektowania, radni powiatowi będą 

wnioskować o środki na tę inwestycję w przyszłorocznym budżecie, 

- remont ul. Długiej w Puńcowie zostanie wykonany w ramach reklamacji. 

 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

- 1 lipca odbyła się w Skoczowie Impreza Promocyjno - Aktywizująca LGD 

Cieszyńska Kraina, naszą gminę reprezentowało KGW Dzięgielów, 

 - 2 lipca w Goleszowie Równi odbył się Piknik Spadochronowy w Goleszowie Równi, 

 - 2 lipca odbyły się również drużynowe zawody grup wędkarskich, 

 - 9 lipca miały miejsce VI Transgraniczne Amatorskie Mistrzostwa Gminy Goleszów 

w Piłce Nożnej, impreza odbyła się na boisku LKS "Tempo" Puńców, 

 - 9 lipca swoje 10-lecie obchodziła Izba Regionalna „U Brzezinów”, 

 - 16 lipca odbyły się V Transgraniczne Amatorskie Mistrzostwa Gminy Goleszów 

w Siatkówce Plażowej. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że terminy posiedzeń komisji Rady 

Gminy są następujące: 24 sierpień – komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 18 i 25 sierpień – Komisja Rewizyjna, 29 sierpień – Komisja Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia, 30 sierpień – Komisja Finansów i Inwestycji, sesja Rady Gminy 

31 sierpnia. 
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10. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zawnioskował, aby zostały załatane dziury na 

wjeździe do SKR w Goleszowie. 

Radny Karol Lipowczan zapytał, kiedy zostanie wykonana mijanka przy ul. Zielonej 

w Goleszowie. 

Kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora odpowiedział, że prace są w planie, ale ze 

względu na niesprzyjające warunki pogodowe są opóźnienia. Wjazdy do SKR zostanie 

wykonany. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając poruszył ponownie problem złej nawierzchni 

ul. Wieloroga w Dzięgielowie. 

Radny Leszek Szlauer zawnioskował, aby zmieniono znak na ul. Marglowej w Goleszowie 

– droga tylko dla rowerów zamiast zakaz wjazdu. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak zaproponował, aby gmina zleciła wykonanie badania 

szkodliwego promieniowania anteny umieszczonej na budynku szkoły podstawowej 

w Goleszowie. 

 

11. Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

12. Zakończenie X sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1240 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam X sesję Rady Gminy Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. działalności gospodarczej 

Joanna Gibiec 


